
Gearchiveerd: maandag 26 september 2022 09:01:16
Van:
E-mailbericht ontvangen om: Thu, 22 Sep 2022 09:10:52 
Verzonden: Thu, 22 Sep 2022 07:10:49 
Aan: Woo team Juridische Zaken
Onderwerp: ik wil een Woo-verzoek doen: Vuelta feest 19 augustus 2022, Ledig Erf 
Urgentie: Normal 
Precisie: None

LET OP: Deze mail is afkomstig van buiten Gemeente Utrecht. Open links en bijlagen alleen wanneer je de afzender kent en 
zeker weet datje de inhoud kunt vertrouwen.

Goedemorgen,

In augustus organiseerde de Gemeente Utrecht (mede) de activiteiten rondom de Vuelta. Hier hoorde ook een feest bij 
op het Ledig Erf (meer precies Tolsteegbrug en Tol steeg bardere, samen in de volksmond "Ledig Erf").

Een feest af en toe op het Ledig Erf is helemaal prima. Echter, het geluidsvolume was ronduit absurd. Hierover heb ik 
twee tot driemaal contact gehad met de gemeente tijdens het evenement, waarbij twee keer werd bevestigd dat de 
gemeente toestemming zou hebben gegeven voor een verhoogd geluidsniveau.\~

Ik heb geen aanvraag gezien voor het feest, geen vergunning, en al helemaal geen berichtgeving over een verhoogd 
geluidsniveau. Ik heb die avond\~ gevraagd om terugkoppeling over het toegepaste geluidsniveau, maar er is geen 
contact opgenomen. Na het evenement heb ik het wijkbureau binnenstad een objectieve evaluatie gestuurd van het 
Vuelta evenement, maar daar is nu,\~ een maand later, nog geen reactie op, anders dat het doorgestuurd is.

Het is zoals aangegeven, geen probleem als er een feestje is op het Ledig Erf, maar geluidsnormen zijn er om na te 
leven. Als die worden overschreden, moet er gehandhaafd worden. Je kunt ook niet zomaar vergunnen dat de 
geluidsnormen mogen worden overtreden, die waren er immers om omwonenden te beschermen. Als je dat toch doet, 
moetje de omwonenden informeren, zodat je nog kan kiezen om die avond elders te verblijven.

Ik ontvang graag van de gemeente alle documenten, emails, rapporten, verslagen, enz., met betrekking tot het 
aanvragen, beoordelen en vergunnen van het evenement op het Ledig Erf op vrijdag 19 augustus jI., en in het bijzonder 
met betrekking tot het verhoogde geluidsniveau, zoals geluidsmetingen op die avond. Tevens wil ik weten hoe de 
aanvraag, publicatie en afhandeling hiervan is geweest, is dit gedaan volgens de geldende normen, en hoe kan het zijn 
dat ik als oplettende buurtbewoner nergens iets heb gezien over dat verhoogde geluidsniveau; zijn er documenten of 
anders waaruit blijkt dat er is gekozen dat niet of niet duidelijk te produceren?

Ik wil deze informatie graag digitaal ontvangen.

Een gesprek met toelichting vooraf is niet nodig.

Met vriendelijke groet,
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